

SUMMER SQUASH LEAGUE

夏令壁球聯賽

2024

For Office Use Only 此欄由總會填寫

Cash 現金

Cheque 支票

Receipt No. 收據編號

ENTRY FORM 報名表格

Deadline for Team Entries

截止日期：15/4/2024

Note 注意：

- This form must be fully completed. Entry forms with missing or inadequate information will be rejected.
報名表格內的資料必須全部填妥，否則該表格將不會受理。
- All players must be fully paid-up SAHKC members or Summer League Provisional Members.
所有參賽者必須為中國香港壁球總會會員或夏季壁球聯賽臨時會員。
- Please return the completed form together with cheque(s) and membership form(s) to League Office on or before deadline.
請把填妥的報名表格連同支票及會員入會申請表於截止日期或之前交回聯賽辦事處。
- Late applications will not be considered.
逾期遞交，恕不接受。

Name of the Team:

隊伍名稱：_____

Abbreviation:

隊伍簡稱：_____ (Not more than 20 letters/ numbers including spacing 不能超過 20 個英文字母 / 數字)

League to join:

聯賽項目： Main 綜合組 Ladies 女子組

Division:

組別：_____

Name of Team Convenor: (English)

領隊姓名：(英文) _____

(Chinese, if applicable)

(中文，如適用者) _____

Contact No. of Team Convenor: (Mobile)

領隊聯絡電話：(手提) _____

(Others)

(其他) _____

Email Address:

電郵地址：_____

Details of Players 隊員資料：

(Please register players according to their playing ability and standard 請根據球員的實力，按強至弱填寫下表)：

English Name of Player (as shown on HKID) 英文姓名 (與香港身份證相符)	Chinese Name (if applicable) 中文姓名 (如適用者)	Gender 性別	SAHKC membership No. (if applicable) 中國香港壁球總會會員號碼 (如適用者)
1			
2			
3			
4			
5			
6			

* *The Team Order must be confirmed **on or before 03 May, 2024**. Otherwise, the Provisional Playing Order listed above will be taken as confirmed.
若隊伍不能在 **2024 年 5 月 3 日或之前** 確定隊員排序名單，上述暫定球員排序將被確認為最後名單。

* Each Team is allowed to register 3-6 players. 每隊球隊可註冊三至六名球員。

Participation in the Summer Squash League 2023

隊伍曾否參加夏令壁球聯賽 2023:

No 否

Yes 是 Team Name 隊伍名稱 _____ Division 組別 _____

Team **NOT** available day(s), in case of changes / adjustments:

如比賽日期有任何修改，隊伍**未能**作賽的日子：

Monday

星期一

Tuesday

星期二

Wednesday

星期三

Thursday

星期四

Friday

星期五

Saturday

星期六

SUMMER SQUASH LEAGUE

夏令壁球聯賽

2024

Payment Details 繳費詳情

Amount 金額

Team Entry Fee 球隊報名費

HK\$1,500 per team 每隊報名費港幣 \$1,500

Cheque No.

支票號碼

Bank

銀行名稱

HK 港幣 \$ _____

Summer League Provisional Membership 夏令壁球聯賽臨時會員

Ordinary: HK\$175 x _____ persons

成人會員：港幣 \$175 x _____ 人

HK 港幣 \$ _____

Junior: HK\$35 x _____ persons

青少年會員：港幣 \$35 x _____ 人

HK 港幣 \$ _____

Cheque No.

支票號碼

Bank

銀行名稱

Total

合共

HK 港幣 \$ _____

* Please prepare 2 separate cheques, i.e. one for Team Entry Fee and another one for membership fees. Cheque(s) should be made payable to 'Squash Association of Hong Kong, China' 請以兩張劃線支票繳交球隊報名費及會員費用，支票抬頭為「中國香港壁球總會」或「Squash Association of Hong Kong, China」

Declaration (to be completed by Team Convenor)

聲明 (由領隊填寫)

I, on behalf of my team and all team players, declare that information given in this Entry Form is accurate and complete. All team players and I will conform to the Squash League Regulations and requirements the SLSC may issue from time to time.

本人謹代表報名隊伍及各隊員聲明上述所報資料全部屬實，並無遺漏。本人及各隊員願意遵守聯賽委員會制定之所有規則。

To the best of my knowledge, all my team players and I are healthy, physically fit and suitable to participate in the Summer Squash League. Squash Association of Hong Kong, China and the SLSC shall not be liable for any injury or death or loss which we may suffer or incur arising from our participation in the Summer Squash League.

本人及各隊員身體健康及體能良好並適宜參加夏令壁球聯賽。如因參加此壁球聯賽而引致傷亡或其他損失，中國香港壁球總會及聯賽委員會均無須負責。

Signature:

領隊簽名： _____

Date:

日期： _____

*Remarks 注意事項：

* Non-league players only refer to those who have NEVER played in the squash league or other competitions before. Ex-league players refer to those who have been absent from the league for one or more years, and they may apply for one division lower than the one he/she last played.

從未參加本港舉辦之任何壁球聯賽、香港或海外舉辦的任何比賽，則歸類為「非聯賽球員」。超過一年或以上沒有參加聯賽的球員將歸類為「有經驗聯賽球員」，建議可申請最近參賽組別之次一個組別。

* All players participating in the Summer Squash League must be fully paid-up SAHKC members or Summer League Provisional Members. All new members must fill in a membership application form, and all membership forms and fee must be attached and submitted together with the team entry form.

所有參賽者必須為中國香港壁球總會會員或夏季壁球聯賽臨時會員。所有未成為會員的隊員必須填寫會員申請表，而填妥的會員申請表必須連同聯賽報名表格及費用一併遞交。